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احمد علیرضابیگی، عضو کمیسیون امور داخلی کشور و 
شوراها در مجلس شورای اسلامی، در گفتگو با خبرنگار 
سیاســی مُنیبان در پاســخ به اینکه شما با لیست کدام 
جریان سیاسی به مجلس یازدهم راه پیدا کردید، گفت: 
زمان انتخابــات مجلس یازدهم نام بنده را در لیســت 
شــورای ائتلاف گذاشــته بودند به این ترتیب که بنده 
نخواسته بودم. نام بنده را در لیست خود گذاشته بودند 

و من هم حرفی نزدم.

وی در پاســخ به اظهارات اخیر متکــی مبنی بر اینکه 
مردم نمایندگان خود را نمی شناســند، افزود: این طور 
نیست البته ممکن است در تهران مردم نمایندگان خود 
را نشناسند. برای مثال نمایندگان به خیابان بروند و در 
مورد عملکرد خود از مردم بپرسند و یا از مردم بخواهند 
نام 5 نفر از نمایندگان خود را بگویند، حتماً مردم حضور 
ذهن ندارند که بتوانند بگویند چه کسانی نماینده مردم 
تهران هســتند اما در تبریز، شیراز و یا اصفهان به دلیل 

ارتباطات بسیار نزدیکی که نمایندگان با مردم دارند آنها 
را می شناسند.

علیرضابیگی ادامه داد: نکته دیگر این است که نمایندگان 
روابط خــود را با مردم دارند به این صورت نیســت که 
فــردی به یک باره نماینده شــود. هر پنجشــنبه که ما 
ملاقات مردمی داریم دفتر بســیار شلوغ است لذا متکی 
شناخت دقیقی از شرایط کشــور و روابط نمایندگان با 

مردم ندارد.
وی در واکنش به اینکــه یعنی مجلس یازدهم عملکرد 
مثبتی داشــته که بتوان از آن دفــاع کرد، تصریح کرد: 
مجلــس یازدهم نقاط مثبت و منفی داشــته اما به نظر 
بنده نقاط منفی بر نقاط مثبت عملکرد مجلس غلبه پیدا 
کرده بــه این ترتیب که در مواردی که باید منافع مردم 
به صورت جدی مورد حمایــت قرار می گرفت، حرکتی 
صورت نگرفته اســت. در مجموع علی رغم نقاط مثبتی 
که مجلس یازدهم داشته اما نقاط منفی آن به اندازه ای 
اســت که می توان گفت که بخش قابل توجهی از علت 
حال امروز کشــور، مربوط به عملکرد متعصبانه مجلس 
در ارتبــاط با دولت اســت چراکه در هــر صورت 150 
نفر از اعضای این مجلس ابلاغ رســمی از طرف رئیسی 
داشتند که ســتاد او را اداره کنند و حتی 220 نماینده 
نامه ای را امضا کردند و از رئیســی خواســتند، داوطلب 
انتخابات ریاست جمهوری شود و از طرفی 250 نماینده 
طی نامه ای از بقیه داوطلبین انتخابات ریاست جمهوری 

خواستند که انصراف بدهند.
علیرضابیگی همچنین تصریح کرد: طبعتاً چنین مجلسی 
در مواجه با خطاها و مشکلاتی که دولت رئیسی داشته 

دچار تعصب حزبی شــده و این تعصب بر آنها غلبه پیدا 
کرده و آن نظارت و حسابرسی که باید صورت می گرفته 

اتفاق نیفتاده است. 
ایــن نماینده مجلــس در واکنش به اینکــه وقتی خبر 
ردصلاحیت شــما در رسانه ها منتشر شد بسیاری تصور 
کردند به دلیل قضیه افشــای اســامی نمایندگانی است 
که شاســی بلند دریافت کردند، این گمانه تا چه اندازه 
به واقعیت نزدیک اســت؟ اظهار کــرد: فرمانداری تبریز 
طی نامه رســمی به بنــده گفت که به دلیل داشــتن 
ســابقه محکومیت ارتکاب به اعمال خلاف امنیت ملی 

ردصلاحیت شدید.
بنــده در مرحله پیش ثبت نام سوءپیشــینه به روز ارائه 
کردم که حاکی از آن بود بنده محکومیت کیفری ندارم 
الان کــه هیئت اجرایــی این نظر را داده مجدداً ســوء 
پیشــینه جدید گرفتم، آن را ضمیمه نامه اعتراض خود 
کردم و به هیئت نظارت استان ارسال کردم که مشاهده 
کنند بنده ســابقه ســوء کیفری ندارم و هیئت اجرایی 

اشتباه کرده است.
علیرضابیگی در ادامه خاطرنشان کرد: البته بنده متوجه 
این قضیه هســتم که تصمیم گرفتن درباره فردی نظیر 
من، پزشــکیان و همــکاران دیگر نمی تواند در ســطح 
فرمانداری یک شهرســتان اتفاق افتاده باشــد و از یک 

سناریوی کلی نشأت می گیرد.
نکتــه دیگر این اســت کــه در دادگاه بــدوی به دلیل 
شکایت فاطمی امین به یک ســال زندان محکوم شدم 
که این هنوز قطعیت پیدا نکرده و جزو سوءپیشینه بنده 

محسوب نمی شود.

نماینده مردم تبریز در مجلس:

ردصلاحیت من و پزشکیان در حد فرمانداری نیست و سناریویی کلی است

نقشه گلخانه ای خالص گرایان برای بهارستان
امین جمشیدزاده

اثر گلخانه ای فرایندی اســت از تأثیرات مســتقیم گازهای گلخانه ای بر روی 
تابش خورشــید در جو و بالا بردن دمای ســطح زمین؛ در این رخداد گرمای 
سطح زمین به دمایی بالاتر از دمای طبیعی جو  می رسد و از این رو این پدیده 
موجب تغییرات آب و هوایی و اقلیمی بر روی کره زمین  می شود؛ با تابش نور 
خورشید به »سبزینه« یا کلروفیل که گیاهان دارای آن هستند، اشعه فرو سرخ 
و فرابنفش تشکیل  می شود که با ترکیب آن مخصوصا با اکسیژن، آن را از بین 
برده و دی اکسید کربن تشکیل  می شود؛ میان افزایش میزان گازهای گلخانه ای 

موجود در جو با گرم شدن کره زمین ارتباط مستقیمی وجود دارد.
هنوز با ورود به آخرین ماه پاییز نمی توان چشــم انداز درســت و روشنی برای 
آخرین ماه زمســتان که قرار است در نخستین روز دهه دوم این ماه انتخابات 
دوازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی و خبرگان رهبری توأمان با هم برگزار 
شود برای جامعه ایران که گرفتار دو پدیده تورم و مشکلات معیشتی- اقتصادی 
است به دست داد و این قضیه درست مثل قضیه کیلی در ریاضیات لم دار شده 
و مبهم است و هنوز به ضرس قاطع مشخص نیست که آیا ایدئولوگ های راست 
ســنتی طرحی دیگر و پلن B خود را  می خواهنــد عیان و رو کنند یا خالص 
گرایان با دگردیســی و یکدست سازی قوا  می خواهند اپیزود دوم این مسأله را 
جلو انظار عمومی جامعه اکران کنند یا پایداری چی ها و شریانی ها طرحی نو در 
 می اندازند و آیا اصولگرایان یک رقابت مسالمت آمیز و همسفرگی درون حزبی 
برگزار خواهند کرد و یا اینکه دیگر نحله ها و  جریان های فکری و سیاسی چون 
اصلاح طلبان، اعتدالیون، سازندگی و... با وجود رد صلاحیت های گسترده این 
دوره به وســیله هیات اجرایی مجال ابراز وجود در انتخابات را خواهند یافت؟ 
و این قضیه در حالی اســت که خیلی ها بر اثر بار گرانی و تورم و فشار توأمان 
مصائب اقتصادی و معیشــتی صورت خویش را جلوی خانواده با سیلی سرخ 
نگاه داشــته اند و با امید به فرا رو و آینــده نامحتمل گام بر می دارند و انگیزه 
آنها برای حضور در انتخابات مثل ادوار سابق در گذشته نه چندان دور نیست. 
خالص گرایان بنایشــان بر این است که نیروهای غیرخالص را به زعم خود و از 
دید خودشــان که به عنوان مزاحم قلمداد  می کنند حذف کرده و بر نیروهای 
خالص اضافه کنند. در این مســیر جذب و وارد کردن طیف وسیعی از کسانی 
که به عنوان نیروهای خودی  می شناســند در دستور کار پروسه اجماع ساز و 
گعده های شــبانه آن ها است؛ از دیگر سو در مورد برخی اساتید دانشگاه ها به 
شــکل راهی از بازنشستگی اجباری گرفته تا عدم تمدید قراردادهای تدریس 
و جواب رد دادن در مرحله ارتقاء و ترفیع و جایگزینی آن ها بوســیله نیروهای 
خودی و دانشــجویان دوره دکتری این پروسه را مصر و به جد دنبال کردند و 
بسیاری از اساتید را قبل از آغاز به کار دانشگاه ها در مهرماه بازنشسته کردند که 
ریشه این رفتار در کنار گذاشتن اساتید و رد صلاحیت گسترده رقیب سنتی 
دیرینه آنها »اصلاح طلبان« به وســیله هیات های اجرایی در استان ها دقیقا از 
الگوریتم خالص ســازی که در ســایر ارکان حاکمیت رخ داده به دانشگاه ها و 
کاندیداتوری انتخابات بهارستان و خبرگان رهبری هم بسط و تسری پیدا کرده 
است که آیت الله توکل چندی پیش گفته بود باید حسن روحانی رئیس جمهور 
اسبق کشور که برای انتخابات مجلس خبرگان رهبری ثبت نام کرده است به 

دلیل قضیه برجام رد صلاحیت شود.

دستگاه های خط تولید کرمان خودرو 
در مدار تولید قرار گرفتند

سلمان اعظمی ســاردو رییس دادگستری بم با اشاره به حمایت قوه قضاییه از 
تولید گفت: مشــکل خط تولید شرکت قوای محرکه کرمان خودرو که در پیچ 
و خم مســائل بانکی بلاتکلیف مانده بود، همزمان با سفر رئیس قوه قضاییه به 
کرمان حل شد و دســتگاه های کارخانه که توسط یکی از بانک ها توقیف شده 

بودند، در مدار تولید قرار گرفتند.  
وی گفت: شــرکت قوای محرکه کرمان خودرو در سال 1۳۷۸ و با هدف تولید 
موتور گیربکس و قطعات اصلی موتور خودرو تاسیس شد و به منظور راه اندازی 
خطوط تولیدی خود در ســال 1۳۸2 اقدام به خرید 10 خط ماشین آلات کرد 
که اعتبارات لازم از طریق صندوق ذخیره ارزی و عاملیت بانک ملت تامین شد.

رئیس دادگستری شهرســتان بم بیان کرد: ماشین آلات خطوط تولید در سال 
1۳۸۴ وارد کارخانه شرکت شدند، اما به جهت تحریم های بانکی و بین المللی و 
بدنبال آن عدم راه اندازی خطوط تولیدی، شرکت قادر به بازپرداخت اقساط وام 
دریافتی نشدند و بانک نیز در تاریخ 1۳۹2 از طریق برگزاری مزایده عمومی اقدام 

به توقیف و تملیک ماشین آلات و زمین و ساختمان های شرکت کرد.
وی با اشــاره به برنامه دســتگاه قضایی برای رفع موانع تولید و کره گشــایی از 
صنعت، تصریح کرد: سال 1۴00 این موضوع در دستور کار مقامات قضایی استان 
و شهرستان قرار گرفت و طی تفاهم نامه فی مابین شرکت و بانک، اموال تملک 
شده توســط بانک به شرکت بازگردانده و تسویه حساب شد و خطوط تولیدی 
متوقف در کارخانه با کمک دستگاه قضا راه اندازی شد که این موضوع باعث ایجاد 
اشــتغال برای تعداد 500 نفر از جوانان شهرستان بم شده است. اعظمی افزود: 
اما مجدداً یکی از بانک ها به دلیل وجود نامه ای از ســوی ستاد مبارزه با مفاسد 
اقتصادی، دستگاه ها را توقیف کرد و برخی خطوط تولیدی با مشکل مواجه شد. 
این مشــکل در سفر دادستان استان کرمان به منطقه ویژه اقتصادی مطرح شد 
و سرانجام با پیگیری مقامات قضایی در سفر اخیر ریاست قوه قضاییه به کرمان 
بطور کلی برطرف شــد و بانک مصوبه خود در اجرای ماده 20 قانون رفع موانع 
تولید را اجرا کرد و شرکت قوای محرکه نیز بدهی خود را تسویه و پرداخت کرد 
و سرانجام دستگاه های توقیف شده، پس از حدود 20 سال وارد مدار تولید شدند.

فرمانده نیروی دریایی سپاه:
دقت موشک های دریایی سپاه تا 2 هزار کیلومتر

دریادار علیرضا تنگســیری، فرمانده نیروی دریایی سپاه از جمله ویژگی های 
منحصر به فرد شــناورهای دریایی را تاب آوری و سرعت آن بر شمرد و افزود: 
این شــناورها به دست متخصصان داخلی ساخته شده که در دنیا بی سابقه و 
بی نظیر است و سرعت این شناورها سه برابر سرعت شناورهای آمریکایی است.

دریــادار تنگســیری در حوزه موشــک های دریا پایه اظهار داشــت: قابلیت 
موشک های نیروهای دریایی سپاه در دنیا بی سابقه است و با استفاده از هوش 
مصنوعــی می تواند اهداف خود را تا 2 هزار کیلومتر به دقت مورد اصابت قرار 

می دهند.
وی گفت: از جدیدترین دســتاوردهای متخصصان این نیرو ساخت 2 موشک 
هواپایه برای مقابله با پهپاد و موشک کروز با برد چهار کیلومتر و 1۷ کیلومتر 

است که اکنون به مرحله تولید رسیده است و در آینده رونمایی خواهند شد.

یادداشت

عدلیه

دفاعی

جهازیان:  فهیمــه  سیاســی-  گروه 
سخنگوی شورای نگهبان در نشستی خبری 
از بازگرداندن این لایحه به مجلس شــورای 

اسلامی خبر داد.
درماه های گذشــته نماینــدگان مجلس در 
اقدامی کاملا غیرشــفاف و بــه دور از نگاه 
کارشناســان اقدام به بررســی لایحه عفاف 
حجاب کرد براساس اصل ۸5 قانون اساسی 
کرد و بصورت مخفیانه پس از بررسی آن را 

به شورای نگهبان فرستاد.
این اقدام باعث شد که شورای نگهبان برای 
بار اول ایراداتی به این لایحه وارد کند و آنرا 

برای بررسی به مجلس بازگرداند.
پــس از آن کمیســیون قضایــی و حقوقی 
که رییس آن عضو جبهه پایداری اســت از 
ایراداتی کم اهمیت شورای نگهبان به لایحه 
عفــاف و حجاب خبــر داد و نقدعلی دیگر 
نماینده تندرو مجلس گفت که خانواده های 
دینداران منتظر تایید این لایحه و اجرای آن 

هستند.
بااینکه نمایندگان مجلس در طی هفته های 
گذشته به دنبال بررسی لایحه برنامه هفتم 
توســعه بودند و براساس قانون نمی توانست 
هیچ لایحــه ای در دســتور کار قرار گیرد، 
بازهم کمیســیون قضایی و حقوقی اقدام به 
رفع ایرادات شورای نگهبان گرفت اما بازهم 
این شورا با ۴۹ ایراد و 1۷ تذکر لایحه عفاف 

و حجاب را به مجلس بازگرداند.
حضور خانواده  کاندیداها در خارج از 

کشور باعث رد صلاحیت نمی شود
هــادی طحان نظیف ســخنگوی شــورای 
نگهبان در خصوص بررســی صلاحیت ها در 
هیات های اجرایی و شکایت داوطلبان گفت: 
قانون برای بررســی صلاحیت کاندیداهای 
انتخابات مجلس شــورای اسلامی ۳ مرحله 
را پیش بینی کرده اســت که 1 مرحله از آن 
هیأت هــای اجرایی هســتند که ترکیب آن 
در قانون اســت و 5 تن از معتمدین مردمی 
و ۳ نفر از اشــخاص حقوقی هستند و باید 
اظهارنظــر کند و مرحله بعــدی هیات های 

نظارت استان هستند.
وی افزود:افرادی کــه در هیات های اجرایی 
رد صلاحیت و یا عدم احراز صلاحیت شــده 
باشند، می توانند به هیات های نظارت اعلام 

شکایت کنند.
طحان نظیف ادامه داد: مرحله بعدی بررسی 
صلاحیت ها در خود شورای نگهبان است که 

۳0 روز برای اظهارنظر فرصت دارد.
وی گفت: قانون برای اتقان بیشتر و آسودگی 
بیشتر برای داوطلبان و مردم این ۳ مرحله را 
برای بررسی صلاحیت در نظر گرفته است تا 

اگر داوطلبان نکته ای دارند شنیده شود.
ســخنگوی شــورای نگهبان گفت: حضور 
خانواده نامزدها در خارج از کشور فی نفسه 
نمی تواند منجر به رد صلاحیت شخص شود 
ولی قانون نســبت به خود شــخص تاکید 
و تصریحــی دارد اما دربــاره خانواده چنین 

چیزی وجود ندارد.
وی اظهار داشــت: در این دوره 52۸۸ نفر از 
داوطلبان از طریق ســامانه داوطلب اعتراض 
خودشــان به نظر هیات های اجرایی را برای 
هیأت های نظارت اســتانی ارسال کرده اند و 
حدود هزار و ۶00 نفر هم شکایت نکرده اند.

موضوع مطرح شــده از ســوی ســخنگوی 
شورای نگهبان درتضاد با اقدام این شورا در 
انتخابات ریاست جمهوری گذشته است که 
بــه دلیل حضور یکی از اعضای خانواده علی 
لاریجانی به کشورهای غربی و بازگشت وی 

به ایران، او را ردصلاحیت کرده اند.
موضوع ردصلاحیت حسن روحانی

هادی طحان نظیف همچنین در پاســخ به 
ســوالی مبنی بر اینکه آیا درخواست هایی از 
شــورای نگهبان ردصلاحیت حسن روحانی 
برای انتخابات مجلس خبرگان رهبری وجود 
داشته، گفت: فعلًا ثبت نام مجلس خبرگان 
رهبری انجام شــده اســت و فقهای شورای 
نگهبان صلاحیت نامزدهای مجلس خبرگان 

را بررسی می کنند.
وی ادامه داد: شــورای نگهبان توصیه پذیر 
نیســت و به دنبال انجام وظیفه قانونی خود 

اســت؛ حال ممکن است در فضای سیاسی 
فعالان سیاســی که رقابت هایی با هم دارند 
مطالبی را طرح کنند اما انتظار این اســت 
که متعــرض وظایف قانونی دســتگاه های 
دیگر نشوند و اجازه دهند دستگاه ها از جمله 
شورای نگهبان به وظایف قانونی خود عمل 
کنند و مسئولیت را که برعهده دارند با دقت 

و آرامش و براساس قانون انجام دهند.
وی افزود: هنوز شورای نگهبان وارد بررسی 
صلاحیــت نامزدهــای انتخابــات مجلس 

خبرگان رهبری نشده است.
طی روزهای گذشته و پس از ثبت نام حسن 
روحانی رییس جمهوری پیشین در انتخابات 
مجلس خبــرگان رهبری افــرادی از جمله 
رحیم پور ازغدی از شورای نگهبان خواست 

که صلاحیت حسن روحانی را تایید نکند.
پاسخ سخنگوی شورای نگهبان 
به سوالاتی درباره افزایش سن 

بازنشستگی و بررسی
برنامه هفتم توسعه

وی همچنین درباره شــکایت ردصلاحیت 
شدگان نیز اظهار داشت: در این دوره 52۸۸ 
نفــر از داوطلبان از طریق ســامانه داوطلب 
اعتراض خودشان به نظر هیأت های اجرایی 
را برای هیأت های نظارت اســتانی ارســال 
کرده انــد و حدود 1۶00 نفر هم شــکایت 
نکرده انــد. طحان نظیف همچنیــن درباره 
تصویب یک بند جدید در قانون انتخابت نیز 
گفت: طرح اصلاح بنــد یک ماده  ۸۳ قانون 

انتخابات مجلس شورای اسلامی در خصوص 
پیگیری های مردم  از نمایندگان، در جلســه 
اخیر شورای نگهبان مورد بررسی قرار گرفت 

و مغایر شرع و قانون اساسی شناخته  نشد.
وی تصریــح کرد: در این اصــلاح به انتهای 
بند یــک ماده ۸۳ قانــون انتخابات مجلس 
عبــارت ارجاع و پیگیــری تقاضاهای مردم 
به دســتگاه های اجرایــی و مراجع قانونی و 
همچنیــن پیگیری امور حــوزه انتخابیه از 
شمول این حکم مستثنی است. این حکم از 
زمان تصویب لازم الاجرا است، اضافه می شود. 
عضو حقوقدان شورای نگهبان درباره مصوبه 
افزایش سن بازنشســتگی تصریح کرد: این 
موضوع در برنامه هفتم به تصویب رسیده و 
مربوط به روزهای اخیر است به همین دلیل 

هنوز در شورای نگهبان بررسی نشده است.
وی ادامــه داد: مــا به صورت غیر رســمی 
جلســاتی را برای برنامه هفتم داشتیم ولی 

هنوز به این مورد نرسیدیم.
سخنگوی شورای نگهبان درباره آزمون های 
داوطلبان مجلس خبرگان رهبری نیز اظهار 
داشت: هفته قبل آزمون کتبی خبرگان برای 
افرادی که نیاز به آزمون داشتند برگزار شد 
و ۳2۸ نفــر برای این آزمون دعوت شــدند 
که ۶۹ نفر از این افراد غایب بودند. کســانی 
که در ادوار قبل قبول شــدند را طی یک یا 
دو هفتــه آتی برای آزمون شــفاهی دعوت 
می کنیم و برای افــرادی که در آزمون اخیر 
شرکت کردند، نیز پس از تعیین نمره کتبی 

دعوت به مصاحبه می شود. افرادی که حضور 
پیدا کردند، از شیعه و سنی بودند و آن هایی 
که نیاز نداشتند، طبیعتاً حضور پیدا نکردند.

طحان نظیف دربــاره مصوبه مجلس درباره 
کاهش مدت ســربازی تصریــح کرد: هنوز 
برنامــه هفتــم را بصورت رســمی دریافت 
نکردیم و انشــاءالله پــس از دریافت برنامه 
موضوع را بررسی خواهیم کرد. و باید سوابق 

موضوع را مورد بررسی قرار خواهیم دهیم.
وی دربــاره نتایــج بررســی صلاحیت های 
داوطلبان انتخابات مجلس شــورای اسلامی 
از ســوی هیأت های اجرایی اظهار داشــت: 
اطلاعــی از ادلــه، مســتندات و مبانی کار 
هیأت هــای اجرایی ندارم کــه توضیح دهم 
چرا فردی ردصلاحیت یا عدم احراز یا فردی 
تأیید صلاحیت شــده است. امیدواریم طبق 
قانــون همه امکانات دولتــی و عمومی غیر 
دولتی مانند شــهرداری ها به صورت عادلانه 

در اختیار کاندیداها قرار بگیرد.
وی همچنین گفت: شورای نگهبان داور است 
و درهای شورای نگهبان به روی همه احزاب، 

گروه ها و افراد در چارچوب قانون باز است.
سخنگوی شورای نگهبان درباره برنامه های 
ایــن شــورا بــرای افزایش مشــارکت در 
انتخابات افزود: ما از ابتدای سال جلساتی با 
دستگاه های مختلف درباره موضوع انتخابات 
داشــتیم، اگر در چارچوب قانون همگی به 
وظایف خود عمل کنیم، در افزایش مشارکت 

هم تاثیرگذار خواهد بود.

49 ایراد و 17 تذکر درباره لایحه عفاف و حجاب

شورای نگهبان لایحه حجاب را دوباره به مجلس بازگرداند

بابایی کارنامی:
 افزایش سن بازنشستگی موجب سردرگمی 

کارگران و کارمندان شده است
علــی بابائی کارنامی در توئیتی نوشــت: افزایش ســن بازنشســتگی آن هم 
بــا این فرمــول پیچیده هم موجب ســردرگمی کارگران و کارمندان شــده 
و هم معادلات جاری قوانین کار مانند مشــاغل ســخت و زیــان آور را دچار 
 ابهــام می کند.مضاف بــر اینکه نباید مردم بیشــتر کار کنند تا مشــکلات 

صندوق های بازنشستگی مرتفع شود.

سوشیال

رشیدی کوچی: 
در مقابل مخالفت دولت

متناسب سازی حقوق بازنشستگان تصویب شد
جلال رشــیدی کوچی عضو کمیسیون داخلی و امور شوراها در خصوص 
اجرایی شــدن برنامه هفتم برخلاف برنامه ششم گفت: در مجلس یازدهم 
سعی شــد تا جایی که امکان دارد برنامه هفتم توسعه عملیاتی تر نوشته 
شود. در واقع تنها روی کاغذ نوشته نشود. در این زمینه نیز قالیباف وقت 
بسیار گذاشت، به این خاطر وقت زیادی صرف آن شد. وی افزود: کسی که 
باید برنامه را اجرا کند دولت است نه مجلس و ما سعی کردیم با هم فکری 
دولت و با درک واقعیت های کشــور برنامه ای را بنویســیم تا بیشتر از ۳0 

درصد اجرایی شود.

مجلس

ســید محمد تقی شــاهچراغی با اشــاره به اینکه تمامی 
ملاحظات و تمهیدات لازم در شــعب اخذ رأی به منظور 
آمادگی کامل برای برگزاری انتخابات سالم و مطلوب پیش 
بینی خواهد شد، گفت: در قانون جدید انتخابات آمادگی 
کامل شعب اخذ رأی یک روز قبل از رأی گیری آمده است 
و بر همین اســاس اقدامات اجرایی برنامه ریزی شده و در 

حال اجرا است.
رئیس ستاد انتخابات کشــور اظهار کرد: پیش بینی های 
مناسب برای تسهیل در دسترسی عموم مردم به شعب و 
آمادگی کامل روند اخذ رأی امری ضروری و حائز اهمیت 
اســت و بر اساس قانون، دستگاه های اجرایی در استان ها 
موظف هستند تا در حد مقدورات و بضاعت اعم  از نیروی 

انسانی و تجهیزات در بحث انتخابات همکاری کنند.
معاون سیاسی وزیر کشور ادامه داد: دقت لازم و کافی در 
انتخاب دســت اندرکاران برگزاری انتخابات در شعب اخذ 

رأی در دســتور کار ستاد انتخابات استان ها و شهرستان 
ها قرار دارد و همه افراد از مجریان انتخابات تا داوطلبان با 
اجرای دقیق و تمکین از قانون انتخابات در تضمین سلامت 

انتخابات نقش آفرینی می کنند.
رئیس ستاد انتخابات کشور بیان کرد: آموزش ها پیرامون 
قانون انتخابات ویژه تمامی دست  اندرکاران ستاد انتخابات 
استانها از دیگر مواردی است که باید در قالب کارگاه های 
آموزشــی به منظور اشرافیت کامل و برگزاری هرچه بهتر 
انتخابات، مدنظر باشــد؛ همچنین اطلاع رسانی به موقع 
و انتشــار جامع و مدون  اخبــار و اطلاعات مرتبط با روند 
برگزاری انتخابات برای آحاد اقشــار مردم، امری ضروری 
و در تحقق مشارکت حداکثری در انتخابات پیش رو تاثیر 

شایانی خواهد داشت.
وی افزود: انتخابات نماد وحدت و همبســتگی ملت برای 
تعیین سرنوشت خودشان است و رعایت اخلاق سیاسی و 
انتخاباتی در این مسیر موجب افزایش مشارکت و تضمین 

کننده امنیت و پیشرفت کشور خواهد بود.
معاون سیاسی وزیر و رئیس ستاد انتخابات کشور تصریح 
کرد: امید آفرینی در بین مردم از طریق بکارگیری اقدامات 
مطلوب و اطلاع رسانی دستاوردها و موفقیت های بدست 
آمده و حضور میدانی مدیران در حل مشــکلات مردم، از 
مواردی اســت که باید در راستای حفظ سرمایه اجتماعی 
نظام و افزایش اعتماد عمومی، در دســتور کار مســئولان 

قرار گیرد.

معــاون اول رئیس جمهــوری،  گفت: همــواره در ملاقات 
با ســران دیگر کشــورها، آنها علاقمند بــه بهره گیری از 
ظرفیت های علمی و فناوری دانشگاهی و شرکت های دانش 
بنیان هستند. به همین دلیل، ضرورت دارد فرهنگستان ها، 
زمینه های همکاری های علمی ایران با ســایر کشــورها 
تقویت شود. محمد مخبر در جلسه هیات امنای مشترک 
فرهنگستان های جمهوری اسلامی ایران بر ضرورت پیوند، 
نزدیکی، ارتباط و تعامل گســترده دولت و فرهنگستان ها 
تاکید کرد و افزود: فرهنگســتان ها بــه عنوان کانون های 
تشــخیص و حل مسئله، در سالیان گذشته از وزارتخانه ها 
و دستگاه های دولتی که دارای مسائل و مشکلاتی هستند 
دور افتاده اند. در این راستا روســای سازمان های اداری و 
اســتخدامی و برنامه و بودجه، باید ضمن آسیب شناسی 
و ایجــاد و طراحــی یک برنامه جدیــد در تنظیم بودجه 
ســالیانه کشور برای فرهنگستان ها، به اصلاح روابط دولت 
و این مراکز علمی کشــور و نقــش بزرگ آنان در تصمیم 
ســازی ها نیز کمک کنند. وی  در این جلسه که روسای 
فرهنگستان های جمهوری اسلامی ایران، دبیر شورای عالی 
انقلاب فرهنگی، روسای سازمان های اداری و استخدامی و 
برنامه و بودجه، معاون حقوقی رئیس جمهوری و همچنین 
برخی از اعضای هیئت امنای فرهنگستان ها حضور داشتند، 
تصریح کرد: عدم استفاده و بهره گیری از ظرفیت های بسیار 
بزرگ علمی فرهنگستان ها اجحافی بزرگ به آینده کشور 
است. مخبر با اشــاره به تاکید مقام های ارشد کشورهای 

خارجــی درملاقات های دوجانبه و چند جانبه درخصوص 
تقویت دیپلماســی علمی و لزوم تعامل های دانشگاهی و 
تبادل اساتید و دانشجویان، افزود: همواره در این ملاقات ها 
سران دیگر کشور ها علاقمند به بهره گیری از ظرفیت های 
علمی و فناوری دانشــگاهی و شــرکت های دانش بنیان 
جمهوری اسلامی هستند که ضرورت دارد فرهنگستان ها 
در این زمینه ورود کنند تا زمینه های همکاری های علمی 
ایران با سایر کشورها تقویت شود. وی همچنین به سرعت 
روز افزون و چشــمگیر تحولات علمی و پیشــرفت های 
فناوری در دنیا اشــاره و تاکید کرد: فرهنگستان ها باید با 
تشکیل کانونی ضمن رصد پیشرفت های فناوری های روز 
بویژه در حــوزه فناوری اطلاعات و بســترهای اینترنتی، 
پیش بینی ها، هشــدارها و برنامه هــای لازم برای تطبیق 
دســتگاه های حاکمیتی و وزارتخانه ها با این تحولات روز 

دنیا را در اختیار آنان قرار دهند.

شاهچراغی:

آمادگی کامل شعب اخذ رأی یک روز قبل از آغاز انتخابات 
مخبر:

همکاری علمی ایران با سایر کشورها تقویت شود


